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PROTOKÓŁ NR XXIII/20 
z obrad XXIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 30 września 

2020 roku, w sali widowiskowej Grajewskiego Centrum Kultury pod przewodnictwem Pani Haliny 

Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 21 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.14.30 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko-Kurkowska Julia Klaudia 

8. Muryjas-Rząsa Halina 

9. Nietupska Elżbieta 

10. Niewiarowski Andrzej 

11. Obrycki Paweł 

12. Opara Anna 

13. Paszkowski Piotr 

14. Purwin Daniel 

15. Purzeczko Krzysztof 

16. Siejda Tomasz 

17. Siwik-Karwowska Agnieszka 

18. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

19. Stefańska Monika 

20. Wielgat Mariusz 

21. Zalewski Paweł Filip 

 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. Informacja o sytuacji finansowej miasta 

z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat. 

5. Informacja na temat form działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, 

w tym stypendia sportowe, mecenat artystyczny. 

6. Informacja na temat funkcjonowania Spółek Miejskich PUK, PEC, TBS w roku 2019. 
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7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli kompleksowej dotyczącej 

realizacji zadania – utrzymanie zieleni na terenie miasta Grajewo w 2019 r. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli kompleksowej dotyczącej 

realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie; 

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 

rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz 

rodziców do placówek oświatowych; 

c) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta 

Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego; 

d) pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi 

publicznej na terenie miasta Grajewo; 

e) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r.; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

12. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie XXIII Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XXIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XXIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 21 

radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 21 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XXIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Wobec braku wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w przedstawionym brzmieniu. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XXI Sesji 

Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią Załącznik nr 4 

do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 26 

sierpnia 2020 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXI Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 26 sierpnia 2020 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący analizy wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. oraz informacji 

o sytuacji finansowej miasta z uwzględnieniem zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat 

/Informacje stanowią Załącznik nr 7 - 9 do Protokołu/. Przedstawiła pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wykonania budżetu miasta za I półrocze 

2020 r. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat wykonania budżetu 

za I półrocze 2020 r. oraz informację o sytuacji finansowej miasta z uwzględnieniem 

zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz ich spłat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat form działalności miasta w zakresie wspierania 

uczniów zdolnych, w tym stypendia sportowe, mecenat artystyczny /Informacja stanowi Załącznik 

nr 12 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat form 

działalności miasta w zakresie wspierania uczniów zdolnych, w tym stypendia sportowe, 

mecenat artystyczny. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania Spółek Miejskich PUK, PEC, TBS 
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w roku 2019 /Informacje stanowią Załączniki nr 14 – 16 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski.  

Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Odniósł się do dużej straty PEC Sp. z o. o. za rok ubiegły. Zapytał, jak wygląda sytuacja firmy po                   

I półroczu 2020 r. w związku z tym, że tegoroczna zima była bardzo ciepła i czy nie przełoży się to 

na podwyższenie cen energii cieplnej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że na dziś nie ma takiego pomysłu, bo podwyższać taryfę dla ciepła – jesteśmy na etapie 

rozmów z Urzędem Regulacji Energetyki. Dodał, że strata ta spowodowana jest zakupem praw 

do emisji CO2 do atmosfery. Zaznaczył, że w najbliższej przyszłości PEC chce być producentem 

energii elektrycznej. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji podziękowała prezesom za przygotowanie przedmiotowych 

informacji i uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

kompleksowej dotyczącej realizacji zadania – utrzymanie zieleni na terenie miasta Grajewo 

w 2019 r. /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/.  

Pan Arkadiusz Skawski -Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski.  

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał, gdzie znajdują się zakupione przez miasto dwa kwietniki. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że kwietniki znajdują się przy pływalni oraz na Placu Niepodległości. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 21 

radnych), zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

z przeprowadzonej kontroli kompleksowej dotyczącej realizacji zadania – utrzymanie zieleni 

na terenie miasta Grajewo w 2019 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

kompleksowej dotyczącej realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 

/Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/.  

Pan Arkadiusz Skawski -Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 21 

radnych), zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

z przeprowadzonej kontroli kompleksowej dotyczącej realizacji zadań wynikających 
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z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 9a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/196/20 

w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 22 do Protokołu. 

ad 9b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 2020/2021 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych. Zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku, po sprawdzeniu 

kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/197/20 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Grajewo na rok szkolny 

2020/2021 rodzicom, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

oraz rodziców do placówek oświatowych. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 24 do Protokołu. 
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ad 9c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta Grajewo na nieruchomość stanowiącą 

własność Powiatu Grajewskiego. Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku, po sprawdzeniu 

kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/198/20 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność 

miasta Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 26 do Protokołu. 

ad 9d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej na terenie miasta Grajewo. 

Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                   

o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku, po sprawdzeniu 

kworum (w sali obrad znajdowało się 21 radnych), zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/199/20 

w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z użytkowania jako 

drogi publicznej na terenie miasta Grajewo. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 28 do Protokołu. 

ad 9e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2020 r. Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/200/20 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2020 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 29 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 30 do Protokołu. 

ad 9f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiocie projektu 

uchwały. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 30 września 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do projektu uchwały są aktualnie uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/201/20 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2020-2036. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 31 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 32 do Protokołu. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na nie. 

/Wykaz stanowi Załącznik nr 33 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 34 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 35 do Protokołu. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXII Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie 

imienne nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXII/20  z obrad 

XXII zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 26 sierpnia 2020 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 36 do Protokołu. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady 

Miasta: 

• Pismo firmy „Developer Wasilewski” /Załącznik nr 37 do Protokołu/; 

• Pismo Starosty Powiatu Grajewskiego /Załącznik nr 38 do Protokołu/; 

• Pismo Towarzystwa Przyjaciół 9. Pułku Strzelców Konnych /Załącznik nr 39 do Protokołu/; 

• Pismo Przewodniczącego Rady Gminy Płaska /Załącznik nr 40 do Protokołu/. 

Pan Andrzej Ciechanowicz – Radny Miasta 

Odnosząc się do pisma Przewodniczącego Rady Gminy Płaska zapytał, czy temat podwyżek opłat 

został podnoszony na ostatnim Walnym Zgromadzeniu Związku Komunalnego Biebrza i jakie były 

opinie członków. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że gminy zrzeszone w Związku mają różne zdania na ten temat. Stwierdził, że pewne 

rzeczy odnośnie gospodarki odpadami można było przewidzieć wcześniej, a rada nadzorcza BIOM 

Sp. z o. o.  nie dopilnowała tego. Teraz próbujemy szukać dobrego rozwiązania. Dodał, że wywalczył 

dla Grajewa miejsce w radzie nadzorczej spółki i będziemy mieli teraz lepsze spojrzenie na całą 

sytuację. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała o negocjację umowy między grajewskim PUK a spółką BIOM. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że były to negocjacje w sprawie cen za wywóz odpadów od przedsiębiorców i prezesi 

wspomnianych Spółek doszli do porozumienia. Zapewnił, że nie będzie wnioskował do Rady Miasta 

o podniesienie cen za odbiór odpadów komunalnych. 

Pan Tomasz Siejda – Radny Miasta 

W imieniu komendantów i strażaków z KPPSP w Grajewie podziękował za dofinansowanie zakupu 

kamery termowizyjnej. 

Pani Henryka Jagielska –Radna Miasta 

Zwróciła uwagę na to, iż gospodarka odpadami jest dzisiaj dużym problemem, a dopóki ustawy się 

nie zmienią, aby województwa odpowiadały za swoje śmieci, a odpady nie były też przywożone                                   

z zagranicy, poszkodowani będą zwykli obywatele. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Poruszył temat instalacji nadajników sieci 5G. Powiedział, że w Grajewie takich nie ma. Przedstawił 

też dane odnośnie zainstalowanych nadajników na budynku SP nr 2 w Grajewie, w tym umów w tym 

zakresie, respektując klauzulę poufności. 



10/10 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Powiedział, że temat ten został wywołany w czerwcu. Toczy  się debata na temat 5G. Dodał, że prosił 

Burmistrza o pomoc, o zgłębienie tematu, spotkanie z jakimiś specjalistami w tym zakresie i opinie 

dotyczące tego, co jest na budynku SP2. Stwierdził też, że Burmistrz nie przygotował się do tego 

tematu. Liczy jednak na pomoc. 

Pani Barbara Ciszewska – Dyrektor SP nr 2 w Grajewie 

Powiedziała, że umowy są teraz podpisywane co 3 lata, a wszystkie urządzenia, które zainstalowane 

są na budynku SP nr 2 nie emitują żadnego promieniowania, co wykazało przeprowadzone przez 

specjalistów w 2009 r. badanie. Dodała, że od tego czasu nie zostały zainstalowane żadne nowe 

urządzenia, bo decyzję musiałby podjąć właściciel, którym jest Burmistrz, a ten takiej nie wydawał. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Powiedział, że ekspertyza wykonana w 2009 r. nie może być aktualna, gdyż zmieniły się przepisy 

w tym zakresie. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza, by została przeprowadzona kolejna. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że jeśli się zmieniły przepisy, to prawdopodobnie podniosły one normy 

promieniowania. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.30 zamknęła XXIII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XXIII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


